

PENGHARGAAN

Tiada kata yang dapat mengungkapkan kesyukuran pengkaji kepada Allah SWT kerana telah melimpahkan nikmat dan kurnia yang tidak terhitung kepada pengkaji sehingga pengkaji berjaya menyelesaikan kajian ini.

Pengkaji mengambil kesempatan ini untuk merakamkan ucapan ribuan terima kasih dan setinggi-tinggi penghargaan kepada yang berbahagia dan dihormati al-Fadil al-Ustaz Profesor Madya Dr. Mustaffa Abdullah selaku penyelia pengkaji dalam penyelidikan ini. Melalui tunjuk ajar, nasihat dan bimbingan dari beliau, maka pengkaji memperolehi banyak manfaat dan idea yang diperlukan semasa proses menyiapkan penulisan ini.

Tidak lupa juga ucapan terima kasih yang tidak terhingga dari pengkaji untuk semua pensyarah di Jabatan al-Quran dan al-Hadith, Akademi Pengkajian Islam, Universiti Malaya yang telah banyak mencurahkan ilmu dan pengalaman yang berguna kepada diri pengkaji.

Pengkaji juga ingin merakamkan jutaan terima kasih kepada ayahanda Irsyad Darwis, bonda Gusnimar Hamzah, papa Nurochim Supriyanto, MBA dan mama Sumiyati serta saudara-saudara dan saudari-saudari pengkaji; Yeni Helmi, Muhammad Ridwan, Dinul Ihsan, Fifi Yani Husni dan juga isteri tercinta Riska Rakhmawaty Lestari yang telah banyak mencurahkan kasih sayang, keringat serta pengorbanan kepada pengkaji sehinggalah sekarang, yang tidak mungkin dapat dibalas sepanjang hayat pengkaji. Semoga mereka sentiasa mendapat rahmat dan perlindungan daripada Allah SWT di dunia dan akhirat.

Di samping itu, pengkaji juga ingin merakamkan ucapan terima kasih yang tidak terhingga kepada semua pihak yang menyokong kajian dan penyelidikan ini. Segala panduan dan kerjasama dalam mendapatkan data-data dan maklumat berkenaan kajian ini amat dihargai. Tidak lupa juga pengkaji mengucapkan terima kasih setulusnya kepada para ulama, pakar dan siapa sahaja yang buku-bukunya pengkaji jadikan rujukan, perbandingan dan bahan bacaan dalam rangka menyusun dan menyiapkan penulisan ini. Semoga Allah SWT memberi balasan pahala yang berlipat ganda. Amiin.

Akhir kata, tiada yang selayaknya dari ucapan terima kasih sekali lagi kepada semua yang terlibat secara langsung atau tidak langsung semasa proses penyelidikan ini berlangsung. Jazakumullah Khayran Kathiran... Wassalam.

25 Julai 2013

Muhammad Ikbal
Jabatan al-Quran dan al-Hadith
Akademi Pengajian Islam
University Malaya
Kuala Lumpur